
 Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 10.2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 11 października 2024 r. 

  
Obrady rozpoczęto 11 października 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:51 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty i przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 9 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Nieobecni to: Radny Marcin Pastuszko i Radna Donata Zębala. 
Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 
 

 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 

Planowany porządek posiedzenia 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kunów na 2024 rok. 



5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz 
rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających 
Gminie Kunów. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą 
Zakład Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej w Kunowie celem przekształcenia  
w jednostkę budżetową pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej  
w Kunowie. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt, 
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków 
zwolnienia z tych opłat. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 
złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł 
ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” pn.: „Termomodernizacja i poprawa 
efektywności energetycznej budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku oraz 
Publicznego Przedszkola w Kunowie". 

9. Zakończenie posiedzenia.   
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że porządek posiedzenia zawiera 9 punktów  
i zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  
Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria  
Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła proponowany 
porządek posiedzenia.  
 
Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej z dnia 09.10.2024 r. stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
Porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie zmian 
zawartych w projekcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024 -2037. 

 



 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały  
i poprosił radnych o zadawanie pytań. 
  
Radni nie wnieśli żadnych pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie 
głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024-2037. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024 -2037. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2024 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie zmian 
zawartych w projekcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 r. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła przedmiotowy projekt uchwały.     

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały  
i poprosił radnych o zadawanie pytań. 
 
Radny Grzegorz Wanat zapytał, czy tworząc Centrum Usług Wspólnych, Gmina Kunów będzie miała 
korzyści finansowe, jeśli tak- to czy były robione kalkulacje?  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że obecnie nie wykonywano kalkulacji finansowych, 
natomiast, utworzenie Centrum Usług Wspólnych na pewno przyniesie korzyści finansowe. W każdej 
jednostce jest zatrudniona „Główna Księgowa”, natomiast w CUW przewidziana do zatrudnienia 
byłaby tylko jedna Główna Księgowa wraz z księgowymi z pozostałych jednostek organizacyjnych.   
Obecnie dwie księgowe przebywają na dłuższych zwolnieniach lekarskich, w związku z powyższym 
zatrudniono dwie nowe osoby, co stanowi dodatkowe koszty.  



 
Radna Maria Pająk zapytała, czy w związku z planem utworzenia CUW istnieje możliwość utracenia 
pracy księgowych zatrudnionych w placówkach oświatowych?  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że nie. Księgowe zatrudnione w placówkach 
oświatowych nie utracą zatrudnienia.  
 
Radny Marek Mikos poprosił o przybliżenie informacji związanej z zadaniem inwestycyjnym   
pn.: "Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej budynku Zespołu Szkolno - 
Przedszkolnego w Janiku oraz Publicznego Przedszkola w Kunowie" wydatkowanie kwoty 
14 000,00 zł.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że kwota 14 000,00 zł przeznaczona jest na 
przygotowanie projektu ww. inwestycji. Ponadto do planowanej inwestycji będzie składany wniosek 
o uzyskanie dofinansowania.   
 
Radni nie wnieśli więcej pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie 
głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób uprawnionych do 
umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych  
o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie projektu 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz organów 
i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych  
o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że uchwała została podjęta w sierpniu br. Projekt 
uchwały przed jej podjęciem został wysłany do Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, 
gdzie Gmina uzyskała pozytywną opinię. Następnie po podjęciu uchwały przez Radę Miejską  



w Kunowie, dokument ten został wysłany ponownie do Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji  
i Konsumentów, który naniósł zmiany przede wszystkich do umorzeń z Urzędu. Projekt uchwały 
został dostosowany zgodnie z zaleceniami Prezesa, w związku z powyższym pozytywnie zaopiniowana 
zmiana projektu uchwały została przedstawiona Radzie celem zaopiniowania oraz podjęcia.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały  
i poprosił radnych o zadawanie pytań. 
  
Radni nie wnieśli żadnych pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie 
głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu, trybu oraz organów i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty 
należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Pastuszko, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz 
organów i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności 
pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 
 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji zakładu 
budżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej 
w Kunowie celem przekształcenia w jednostkę budżetową pod nazwą Zakład 
Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej w Kunowie. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie projektu 
uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalno - 
Mieszkaniowej w Kunowie celem przekształcenia w jednostkę budżetową pod nazwą Zakład 
Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej w Kunowie. 
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że Radnym został przedstawiony projekt uchwały 
przekształcający zakład budżetowy Zakładu Gospodarki Komunalno – Mieszkaniowej w Kunowie  
w jednostkę budżetową, nie zmieniając jej nazwy. Wprowadzając ustawę o finansach publicznych  
w 2009 roku ustawodawca miał na myśli ogólną likwidację formy funkcjonowania jednostek 
organizacyjnych tj. zakłady budżetowe, pozostały jedynie zakłady, które zostały wprowadzone przez 
jednostki samorządu terytorialnego, ponadto znacząco ograniczył sposób finansowania, co docelowo 
ograniczyło przekazywanie środków dla zakładów na ich funkcjonowanie. ZGKM w Kunowie można 
było dofinansowywać tylko wyłącznie w formie dotacji budżetowej, Wody Polskie, nie podniosły 
taryf, rachunki za prąd rosły znacząco. Obecnie proponuje się Radnym Rady Miejskiej w Kunowie 



zaopiniowanie oraz podjęcie uchwały przekształcając zakład budżetowy, w jednostkę budżetową.   
W jednostce budżetowej dotychczasowe przychody Zakładu, stają się dochodami budżetu Gminy,  
a ZGKM w Kunowie dostanie plan na wydatki.   
 
Radny Sylwester Jedlikowski zapytał dlaczego tak długo trwało podjęcie decyzji o likwidacji zakładu 
budżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej w Kunowie celem 
przekształcenia w jednostkę budżetową i czy nie można było wprowadzić tego dwie kadencje 
wcześniej?  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że nie będzie wypowiadać się dlaczego nie wdrożono 
tego wcześniej, z chwilą objęcia stanowiska Skarbnika Gminy rozważano taką możliwość, wykonano 
audyt na temat przekształcenia ZGK-M w Kunowie i były brane pod uwagę różne opcje i tą najbardziej 
optymalną jest jednostka budżetowa.    
 
Radny Marek Mikos zapytał, czy z perspektywy Radnego zgłaszającego interpelację/ wniosek   
o realizację danego zadania bieżącego, to czy środki na ten cel po przekształceniu będą większe,  
czy z korzyścią dla społeczeństwa ?  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że jeżeli chodzi o środki, to będą takie jakimi Gmina 
będzie dysponować. Pani Skarbnik dodała, że nie jest w stanie przewidzieć, jakie środki będą 
potrzebne na zgłaszane przez radnych zadania bieżące, oraz jakie środki będzie można pozyskać i czy 
faktycznie będzie można je pozyskiwać. Obecnie ZGKM w Kunowie rozliczał się z Gminą poprzez noty 
obciążeniowe. Podjęcie uchwały będzie miało pozytywny wpływ na budżet Gminy.  
 
Przewodniczący RM w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że kilkukrotnie odbywały się spotkania 
z pracownikami ZGK-M w Kunowie, pracownicy mieli obiekcję dotyczącą zmniejszenia kadry 
pracowniczej, natomiast Pan Burmistrz jak również Pani Skarbnik zapewnili, że nie będzie 
poczynionych żadnych ruchów kadrowych. Przewodniczący podkreślił, że pracownicy ZGK-M 
w Kunowie oraz radni są dobrej myśli, że wszystkie zmiany wpłyną pozytywnie na finanse Gminy jak 
również pracowników tej jednostki.  
 
Radny Arkadiusz Farys zapytał, czy po przekształceniu ZGK-M w Kunowie będzie wysprzedawany 
sprzęt (tj. śmieciara i inne ) skoro Gmina nie będzie mogła zarabiać? 
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że ZGK-M w Kunowie nie może świadczyć 
komercyjnych usług, a sprzęt typu śmieciarka, potrzebny jest do wywozu śmieci na potrzeby Gminy, 
wówczas po przekształceniu dalej będzie służył Gminie i nie będzie on sprzedawany. Skarbnik 
zadeklarowała, że w miarę możliwości finansowych taki sprzęt będzie Gmina wymieniać lub 
dokupywać.  
 
Przewodniczący RM w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że usługi będą świadczone  
w mniejszym zakresie, Gmina nie będzie mogła świadczyć usług związanych z odbiorem śmieci  
z zakładów zewnętrznych tj. przedsiębiorstw, natomiast odbiór śmieci pozostanie z jednostek OSP, 
placówek oświatowych,   jak również nie będzie mogła  świadczyć usług asenizacyjnych.  
 
Radny Darek Różalski zapytał, od którego miesiąca lub roku, mógłby funkcjonować ZGKM w Kunowie 
jako jednostka budżetowa?  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że zgodnie z zapisem w projekcie uchwały, od  
1 stycznia 2025 r.  
 
Radni nie wnieśli więcej pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie 
głosowania.  
 
 



Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Zakład 
Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej w Kunowie celem przekształcenia w jednostkę budżetową 
pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej w Kunowie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jarosław Jałocha, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, 
Grzegorz Wanat 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Pastuszko, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalno - 
Mieszkaniowej w Kunowie celem przekształcenia w jednostkę budżetową pod nazwą Zakład 
Gospodarki Komunalno - Mieszkaniowej w Kunowie, przy dwóch głosach wstrzymujących się.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 6. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 
pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha 
w Kunowie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Aleksandrę Bernaciak Kierownik Referatu 
Oświaty i Spraw Społecznych o przybliżenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 
za pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków 
zwolnienia z tych opłat. 
 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandrę Bernaciak poinformowała, że zgodnie 
z art. 58 ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 wysokość opłaty za pobyt dziecka w klubie 
dziecięcym w drodze uchwały ustala Jednostka Samorządu Terytorialnego, która ten klub utworzyła. 
Od października  br. została wprowadzona ustawa o wspieraniu rodziców w aktywności zawodowej 
oraz w wychowaniu dziecka – „Aktywny Rodzic”. Na podstawie tej ustawy rodzicom przysługuje 
dofinansowanie obniżenia opłaty za pobyt dziecka w klubie dziecięcym. Dofinansowanie zgodnie 
z wejściem w życie ustawy wynosi 1 500,00 zł. Na wniosek rodzica Zakład Ubezpieczeń Społecznych 
zajmuje się postępowaniem w sprawie przydzielenia oraz wypłat dofinansowań. Po uzyskaniu 
dofinansowania rodzic nie będzie ponosił żadnych opłat stałych, w związku z pobytem dziecka 
w Klubie Malucha w Kunowie.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Kierownik za omówienie projektu uchwały  
i poprosił radnych o zadawanie pytań. 
  
Radny Marek Mikos  zapytał o stawkę dzienną za wyżywienie dziecka, która będzie obowiązywać od 
1 listopada 2024 r.  
 



Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandrę Bernaciak poinformowała, że zapisana 
w projekcie uchwały stawka za wyżywienie dziecka, jest maksymalną dzienną stawką i wynosi  
25,00 zł. Kierownik Klubu Malucha w umowie zawartej z rodzicem ustala stawkę za wyżywienie.  
 
Radny Marek Mikos zapytał o ilość dziennych posiłków spożywanych przez dziecko uczęszczające do 
Klubu Malucha?   
 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandrę Bernaciak poinformowała, że jest kilka 
posiłków dziennie, śniadanie, drugie śniadanie, obiad dwudaniowy  i podwieczorek w stawce 17,00 zł.  
 
Radni nie wnieśli więcej pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie 
głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty 
za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie 
dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 7. 
 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do 
realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 
priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół” pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności 
energetycznej budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku oraz 
Publicznego Przedszkola w Kunowie". 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Beatę Gierczak pracownika Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej o przybliżenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 
priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” pn.: 
„Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej budynku Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Janiku oraz Publicznego Przedszkola w Kunowie". 
 
Pracownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Beata Gierczak poinformowała, że 
projekt uchwały wyraża wolę przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku  
o dofinansowanie w ramach ogłoszonego naboru Krajowego Planu Odbudowy dla działania 
„Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” pn.: „Termomodernizacja 



i poprawa efektywności energetycznej budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku oraz 
Publicznego Przedszkola w Kunowie" Aby złożyć wniosek o dofinansowanie, należy przedłożyć radzie 
projekt uchwały intencyjnej j.w. Termomodernizacja budynków placówek oświatowych tj. budynku 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku jak również Publicznego Przedszkola w Kunowie będzie 
przeprowadzona w zakresie wymiany pokrycia dachowego, wymiany źródła ciepła oraz docieplenie 
budynków. Przypuszczalny koszt przeprowadzenia termomodernizacji to kwota ok 3 500 000,00 zł,  
w ramach złożenia wniosku z KPOD,  można uzyskać do 100% kwoty dofinansowania. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Beacie Gierczak za omówienie projektu 
uchwały i poprosił radnych o zadawanie pytań. 
 
Nie zgłoszono żadnych pytań.  
Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia 
wniosku o dofinansowanie w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa 
efektywności energetycznej szkół” pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej 
budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku oraz Publicznego Przedszkola w Kunowie". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 
w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół” pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej budynku 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku oraz Publicznego Przedszkola w Kunowie". 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 7. 
 

9. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękowała członkom Komisji oraz gościom za udział 

w posiedzeniu i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty.  

 
Nagranie z posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 10 do protokołu (płyta CD). 

 
Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


